
»Tudi mi smo delegati!«
Zbrali so se na uspeli prvi občinski
konferenci Zveze pionirjev

Samoupravno organizi-
rani smo se dne. 10. aprila
1980. zbrali piomrji - dele-
gati vseh 11 pionirskih
odredov v naši občini. na 1.
občinski konferenci Zveze
pionirjev. Verjetno si kar
težko predstavljate. da bi
se mi mladi znali samou-
pravno organlzirati in izpe-
tjati konferenco po vseh
delegatskih pravilih. Pa je
Slo in to zelo dobro. izvolili
smo delovno predsedstvo,
zapisnikarje, overovatelje
zaptsnika, verlflkacijsko
komisijo. Delovna predse-
dnica je bila pionlrka iz
osnovne Sole Borisa Kidri-
ča - Snežana Slivifi, k i je
nalogo odlično opravila. Se
bolj pa je razvesoljivo, da

so pionirji \z večine odre-
dov zelo pametno razprav-
Ijali o svojih težavah pri
opravljanju nalog, o željah
po sodelovanju v krajevni
skupnosti. o predlogih, kaj
vse bi tahko opcavili, če bi
vsi krajani v krajevni skup-
rtosti združili svoje sile in
medse povabili tudi nas
najmlajše.

Med razpravo je predse-
dnica kluba pionirjev - sa-
moupravljalcevprebrala pi-
smo za tovariša Tita m tri-
Članska delegacija ga je ta-
koj odnesla v Klinični cen-
ter,

Zadovoljni smo bili s
prvim poskusom, fieprav
vemo, da bomo morali še
marsikaj popraviti, izbolj-

Sati. Nasvete in predloge
ter spodbudo za delo smo
pritakovati na konterenci
od starejŠih. povabljenih
gostov, Moramo priznati,
da smo jo tudi dobili. a Žal
jih je bilo zelo malo. Pova-
bili smo predsednike skup-
ščin krajevnih skupnosti.
predsednrke društev prija-
teljev mladine, predstavni-
ke družbenopolititnih or-
ganizacij. Hvala lepa tistim,
ki so se prijazno odzvali na-
§emu vabiiu, Škoda le, da
jih je bilo tako malo, da
smo jih lahko prežteli na
prste. Upamo. da bomo s
svojim delom v prihodnosti
pridobili tudi njihovo zau-
panje in da jih bomo na na-
slednj) delovni konlerenci
že tahko pozdravili.

MAŠA BUTTOLO
OŽ MIRANA JAFtCA


